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                               LUDENKAPEL   DOORN         

 

JAARVERSLAG over het jaar 2023                                                                                                                         

 

Algemeen: 

Ook binnen de Ludenkapel gemeenschap is de discussie op gang gekomen over de toekomst van de kapel. De 

belangstelling voor de verschillende activiteiten loopt terug, de inzet van vrijwilligers vermindert, het toekomstig 

gebruik ( en daarmee de verduurzaming) van het gebouw is onduidelijk. Deze problemen spelen bij meerdere 

geloofsgemeenschappen. In opdracht van de Gemeente Utrechtse Heuvelrug is zodoende door het bureau 

Advinci/Erfgoedmatch het project “Kerkenvisie” gestart met als doel het religieus erfgoed in kaart te brengen. Met 

de verschillende geloofsgemeenschappen werden kennismakingsgesprekken gevoerd. Op een gezamenlijke 

bijeenkomst met de eigenaren van de gebedshuizen werd de toekomstbestendigheid van de kerken verder 

besproken. Vooral participatie en duurzaamheid bleken belangrijke thema’s. Vanuit de provincie kan het 

“Ontzorgingsprogramma Maatschappelijk Vastgoed” bij het verduurzamen van het gebouw ondersteuning bieden. 

Met de projectleider van dit programma vond overleg plaats en werd de intentieverklaring ondertekend.   

Op 9 september opende de Ludenkapel haar deuren voor Open Monumentendag met als thema “Immaterieel 

Erfgoed”. Behalve een fiets- en wandelroute langs de geopende monumenten waren er speciaal voor de kinderen 

twee activiteiten: een wandelroute met online spelvragen in het centrum van Doorn en stempels verzamelen bij 

vrijwel alle open monumenten. De belangstelling was groot voor zowel het gebouw als de activiteiten (ruim 150 

bezoekers). Eduart Baçe was in de gelegenheid te exposeren met keramieken en enkele schilderstukken. In het 

kader van het Muziekfestival  Utrechtse Heuvelrug verzorgden enkele (groepen)  musici korte optredens 

gedurende de middag.  

    

Bestuur: 

Het bestuur vergaderde dit verslagjaar 6 keer. 

De algemene ledenvergaderingen werden gehouden op 16 mei en 21 november in de kerkzaal. 

Het bestuur was als volgt samengesteld: 

- voorzitter   vacant 

- Marianne Reedijk  secretaris  

- Esther van Gessel penningmeester  

In het bestuur zijn inmiddels 3 vacatures, waaronder die van voorzitter. 

Martin Roos woonde  als consulent de vergaderingen bij.  

In september kreeg het bestuur het verzoek van de ING gegevens aan te leveren voor het klantonderzoek van 

zakelijke rekeningen. In november berichtte de ING, dat alle informatie in orde was.  

De lacunes in de UBO registratie bij de KvK werden aangevuld.  

De Ludenkapel behield zijn ANBI status na het aanleveren van de benodigde gegevens.   

 

Voorganger: 

Ook dit jaar bleef drs. Martin Roos op contractbasis werkzaam voor pastorale activiteiten binnen de afdeling. 

Huisbezoeken en een wekelijks spreekuur vormden een vast onderdeel van zijn werkzaamheden Daarnaast 

verzorgde hij een brochure voor de Stille week. Op 27 augustus woonde hij de intrededienst bij van twee nieuwe 

predikanten in de Maartenskerk.  

   

 

Ledenbestand: 

Het ledenbestand op 31-12-2023 bedroeg 36 leden en 17 vrienden. Drie nieuwe leden konden verwelkomd 

worden. Drie dierbare leden zijn ons ontvallen: op 18 januari Nora Middelbeek-van Heelsbergen, op 10 mei 

Martha Beck-Lambrechtsen van Ritthem en op 1 juli Jan Brussee. Van de vrienden overleed mevrouw Baay. 
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Gebouw: 

Het parket kon in januari geschuurd en gelakt worden.  

In juni startte de fa. Boswijk met het verder verduurzamen van het gebouw: de vloeren werden geïsoleerd en in 

de keuken en Ludenkamer werd dubbel glas geplaatst. De elektricien installeerde plafondventilatoren en na- 

geleverde Led lampen. De constructiefouten van de goten, waardoor er geregeld lekkages en houtrot ontstonden, 

werden in het najaar samen met de fa. Gardenier hersteld.  

Door het legaat van de heer Cornelisse was het mogelijk versneld door te gaan met verduurzamen van het 

gebouw. Van de VPSB werd nog een extra subsidie ontvangen voor energie besparende maatregelen.  

Hopelijk kan het schilderwerk in 2024 afgerond worden. 

De fa. Hofland, die het onderhoud van de CV overnam van fa. de Vries, controleerde in het najaar de CV. Het 

expansievat werd vervangen en een watervulpunt aangebracht. 

Fa. de Vries en Gemeentewerken reinigden de verstopte riolering. De “del” op ons grondgebied heeft mogelijk 

t.z.t nog extra aandacht nodig.      

De fa. van Dorland zorgde voor het onderhoud van de tuin, het regelmatig schoonmaken van de goten en het 

plaatsen van nieuwe hekken aan de voorzijde. De herplante ceder overleefde helaas de droogte niet.      

De fam. Najat verzorgde het hygiënisch onderhoud van de kapel.  

Ton Boogert verrichtte kleine reparaties in de Ludenkapel.  

En de vleermuisinspectie op 7 februari leverde geen problemen op: het gebouw is schoon.   

Onze NPB archiefstukken bevinden zich nog in quarantaine in het Regionaal Archief in Wijk bij Duurstede. 

 

Kerkdiensten: 

Dit jaar werden 39 traditionele kerkdiensten gehouden. Meerdere diensten hadden een andere invulling: zo waren 

er nog 2 seizoen vieringen en een muzikale herfstviering met medewerking van Hannah Groenewege (piano), 

Irene Overeem-Legemaat (klarinet), Bart Vermeulen (orgel) en Esther van Gessel (zang). Verder 4 Homo 

Ludensvieringen, een zangdienst en een startdienst, waarbij de aanwezigen met elkaar “kleur gaven” aan de 

Ludenkapel. Speciaal waren ook de dienst met passiemuziek van J.S.Bach, afgewisseld met gedichten van Cees 

Nooteboom  en een viering met als thema het boek “Hooglied” en de ramen van Marc Chagall, waar de 

aanwezigen onder begeleiding van Dianne Rebergen een eigen versie van maakten. De herdenkingsdienst met 

als thema “Nabij” werd ook dit jaar geleid door Hetty van Hartesveldt en Caroline Brand. 

De Kerstavondviering ging helaas niet door: kinderen en ouders van de kinderkerk hadden andere plannen.  

De oecumenische viering op 15 januari in de Maartenskerk met als thema “Doe goed, zoek recht” kon weer 

fysiek, maar ook digitaal gevolgd worden. 

Muzikale bijdragen aan de vieringen werden geleverd door Hannah Groenewege, piano, Bart Vermeulen, orgel, 

en Jan Torny, piano en orgel.   

Kosters waren Fynn, Godert, Lieve en Silas. Freek en Maarten kwamen in september weer terug uit St. Maarten 

en hervatten direct hun kostersdiensten.   

Hannah Groenewege en Esther van Gessel stelden het preekbeurtenrooster samen en zochten met steun van 

Hetty van Hartesveldt invallers voor de vele uitvallers. Dit bleek dit jaar een ware uitdaging: zo moest helaas 1 

viering geannuleerd worden en redde Hetty van Hartesveldt een viering door de teksten van de ziek geworden 

voorganger voor te lezen .    

 

Kinderkerk: 

De kinderkerk vond dit jaar 1 keer plaats. Op 5 november stond het feest van St-Maarten centraal met verhalen 

en het maken van lampionnen. Voor Palmpasen was geen belangstelling. Barbara Snel, Miriam de With, Cecile 

de Boer en Esther van Gessel  coördineerden de activiteiten van de kinderkerk met medewerking van een aantal 

ouders. 

 

Activiteiten:  

Op 31 oktober werd de stamppotmaaltijd gehouden in de kerkzaal met de geleende tafels van de Parklaankerk. 

De stamppotten waren vervaardigd door “Wat de pot schaft”. Annemieke van Ee, Frédérique Westerhoff, Caroline 

Brand en Esther van Gessel namen de organisatie op zich. Martin Roos verzorgde de inleiding met als 

onderwerp: de Hervorming als aanleiding tot de tachtigjarige oorlog.  

Op 19 december vond de Kerstmiddag plaats met thee en een keur aan versnaperingen van “Frouke”. Hetty van 

Hartesveldt hield een lezing over een aspect van Franse Kersttradities, afgewisseld met Kerstmuziek verzorgd 

door Bert Cozijnsen.  
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Winterprogramma: 

Het winterprogramma startte op 31 januari met een lezing van Prof. Dr. Marcel Poorthuis: “Hagar en Ismael”. De 

tweede lezing werd verzorgd door Prof. Dr. Riemer Roukema: “Jezus, de Gnosis, het Dogma”. Op 7 maart sprak 

Dr. Alfred C. Bronswijk tenslotte over “niet door stomme beelden…..” 

De belangstelling voor de lezingen was dermate gering, dat bestuur en betrokkenen besloten voorlopig voor 1 

jaar te stoppen met het organiseren ervan.  

Voor een cursus Mindfulness was geen interesse.    

 

  

Externe contacten: 

- Raad van Kerken Doorn: hierin vertegenwoordigde Bert Cozijnsen onze afdeling; een waarnemer wordt 

nog gezocht. De Ludenkapel had inbreng bij de oecumenische viering op 15 januari en alle activiteiten 

voor de Oekraïense vluchtelingen.   

- Vrijzinnigen Nederland: de penningmeester nam op 28 oktober deel aan het penningmeesters overleg 

(Zoom). Wendelmoet Koek en de secretaris vertegenwoordigden de afdeling op de Algemene 

Vergadering van 25 november.  

- Na een brainstorm bijeenkomst op 9 februari over de toekomst van de Ludenkapel werd op 29 augustus 

een overleg gestart met de stuurgroep van de Hagediensten. Samenwerkingsafspraken werden 

gemaakt. Eind van het jaar veranderde hun situatie sterk, zodat zij voorlopig afzien van samenwerking.  

- Kerkenvisie: op 18 maart vond een gesprek plaats met Miranda Megens, projectleider van Advinci. Op 

20 juni woonden secretaris en penningmeester de bijeenkomst “toekomstbestendige kerken” bij. En op 

15 augustus was er overleg met Roy Ellenbroek, projectleider “ontzorgingsprogramma”, waarna op 26 

september de intentieverklaring ondertekend werd.  

- Feest van de Geest: deelnemers aan Feest van de Geest 2024 bezochten op hun kennismakingsronde 

ook de Ludenkapel voor het opdoen van inspiratie.    

- Fairtrade: de Ludenkapel blijft Fairtrade producten gebruiken.  

 

 

 

 

PR:                                                                                                                                                                          

Het bestuur verzorgde samen met  Hetty van Hartesveldt en Bert Cozijnsen  de diverse PR taken zoals de update 

van onze activiteiten ( E-nieuws, flyers, de Kaap e.d.) en het uitbrengen van brochures. Vrijpostig onder redactie 

van Hetty van Hartesveldt en Bert Cozijnsen verscheen 4 keer en werd door velen gewaardeerd. Bert Cozijnsen 

hield de website bij met speciale aandacht voor de ANBI eisen, een tijdrovende bezigheid.  

 

Tot besluit: 

Ondanks de zorgen voor de toekomst hebben er boeiende en goedbezochte activiteiten plaatsgevonden. Het 

bestuur hoopt ook voor het komende jaar dat er met inzet van velen weer veel inspirerende activiteiten 

georganiseerd kunnen worden. 

 

Marianne Reedijk, secretaris 

Doorn,18-04-2024 

 

 

 

                                     

 


